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ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό 

Εθνικής Άμυνας 

 

Θέμα:  «Κάλυψη των επιχειρησιακών αναγκών των Ενόπλων Δυνάμεων με διαφανείς 

διαδικασίες» 

 

Οι επιχειρησιακές ανάγκες των Ενόπλων Δυνάμεων της χώρας μας για προμήθεια νέων κύριων 

οπλικών συστημάτων και για αναβάθμιση υπαρχόντων (πχ F-35, προμήθεια μεταφορικών Α/Φ και 

Ε/Π γενικής χρήσης και Ε-Δ), σε ένα ιδιαιτέρως σύνθετο γεωπολιτικό περιβάλλον, όπως έχει 

διαμορφωθεί στην ευρύτερη περιοχή μας και υπό τη διαχρονική εξ ανατολών απειλή, είναι 

αδιαμφισβήτητες και επείγουσες.  

Από την άλλη μεριά, ο προγραμματισμός των εξοπλιστικών προγραμμάτων θα πρέπει να γίνεται με 

απόλυτη διαφάνεια και λογοδοσία και να εξυπηρετεί έναν ολοκληρωμένο στρατηγικό σχεδιασμό, 

όπου μεταξύ άλλων θα λαμβάνονται υπόψη οι ανάγκες για σύναψη συμβάσεων υποστήριξης (FOS), 

και τα προβλήματα διαθεσιμότητας των κύριων Οπλικών Συστημάτων. 

Δεδομένου ότι, έχει καταγραφεί ανεπάρκεια διαθεσίμων πόρων με βάση τον κρατικό 

προϋπολογισμό του 2024, λαμβάνοντας υπόψη τις υποχρεώσεις πληρωμών συμβασιοποιημένων 

εξοπλιστικών προγραμμάτων (περίπου 1 δις ευρώ), πλέον πληρωμών δόσεων ώριμων προς 

συμβασιοποίηση προγραμμάτων εντός του 2024. 

Δεδομένου ότι, η κυβέρνηση συνεχίζει να παρακάμπτει ουσιώδεις νομικές διαδικασίες ως προς τον 

προγραμματισμό των αγορών κύριων αμυντικών μέσων, όπως ενδεικτικά αποδεικνύεται από την 

αδικαιολόγητη αναμονή, επί 3,5 χρόνια περίπου, για την κατάρτιση Μακροπρόθεσμου 

Προγραμματισμού Αμυντικών Εξοπλισμών (ΜΠΑΕ) και Κυλιόμενου Προγραμματισμού 

Συμβάσεων Στρατιωτικών Εξοπλισμών (ΚΠΣΣΕ). 

Δεδομένου ότι, το ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής διαχρονικά διατηρεί θετική στάση στις προμήθειες 

κύριων αμυντικών μέσων ασκώντας εποικοδομητική  κριτική όταν είναι αναγκαίο, απαιτώντας όμως 

παράλληλα την ενδελεχή και επαρκή ενημέρωση και κυρίως την αυστηρή εφαρμογή των διατάξεων 

που άπτονται της διασφάλισης της διαφάνειας και της λογοδοσίας. 
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ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο ΑΡΜΟΔΙΟΣ ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

1. Πως προτίθεστε να καλύψετε τις επείγουσες επιχειρησιακές ανάγκες των Γενικών 

Επιτελείων στη βάση του σχεδίου πιστώσεων για την Άμυνα του κρατικού 

προϋπολογισμού του έτους 2024; 

2. Προτίθεστε να ενημερώσετε την Ειδική διαρκή Επιτροπή Εξοπλιστικών 

Προγραμμάτων και Συμβάσεων της Βουλής, σε ειδική συνεδρίαση, για τα εκκρεμή 

προς συμβασιοποίηση προγράμματα, με αναφορά σε πιθανό χρόνο συμβασιοποίησης, 

διαθεσιμότητα πόρων κλπ, όπως και για τα προγράμματα που εκτιμάται η 

συμβασιοποίησή τους εντός του 2024, με αναφορά σε εκτίμηση κόστους, διαθεσιμότητα 

πόρων κλπ; Αν ναι, πότε την τοποθετείτε χρονικά; 

3. Η πιθανολογούμενη επανεξέταση του προγραμματισμού προμήθειας κύριων οπλικών 

συστημάτων,  όπως και οι ανάγκες για προγράμματα εν συνεχεία υποστήριξης (FOS), 

αφορούν και σε προγράμματα που έχουν λάβει θετική γνωμοδότηση της αρμόδιας 

μόνιμης επιτροπής της Βουλής; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

 

Δημήτρης Μπιάγκης 

 

 




